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内容概要

快速阅读理解5种阅读方法3种解题技巧，听力长对话6大应试策略，听力短文4种题型4种应试对策，选
词填空4个解题步骤4种解题技巧，汉译英3大考察重点4大应试策略。
    王迈迈英语十五周年庆特别纪念版：1.赠精美礼品1份；2.赠热点作文预测30篇；3.赠听力强化突破4
套题。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<终极PK大学英语四级考试王迈迈英语>>

作者简介

王迈迈，中国书刊发行协会非国有书业工作委员会常务理事，湖北省出版物发行协会副会长，武汉现
代外国语言文学研究所所长，长期从事大学英语和中学英语教学与研究，编著出版了大量深受读者喜
爱的畅销图书，调查显示，全国许多大学、中学的学生，拥有王迈迈品牌图书，几乎人手一册，其深
受欢迎的程度可见一斑。
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书籍目录

　　突击训练试卷1　　突击训练试卷2　　突击训练试卷3　　突击训练试卷4　　突击训练试卷5　
　2009年6月全国统考试卷　　2009年12月全国统考试卷　　大学英语4级考试突击训练试卷与详解终
极PK命题研究与5套突击训练+3套真题点评：题型分析与应试策略
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章节摘录

　　People who struggle with excessive Internet use may be depressed or have other mood disorders，Orzack
said. When she discusses Internet habits with her patients， they often report that being online of-fers a "sense of
belonging， an escape， excitement [ and ] fun，" she said. "Some people say relief..， be-cause they find
themselves so relaxed. "　　Some parts of the Internet seem to draw people in more than others. Internet garners
spend countlesshours competing in games against people from all over the world. One such game， called World
of War-craft， is cited on many sites by posters complaining of a "gaming addiction".　　Andrew Heidrich， an
education network administrator from Sacramento， plays World of Warcraft forabout two to four hours every
other night， but that's nothing compared with the 40 to 60 hours a week hespent playing online games when he
was in college. He cut back only after a full-scale family intervention， in which relatives told him he'd gained
weight.　　"There's this whole culture of competition that sucks people in" with online gaming， said Heidrieh
，now a father of two. "People do it at the expense of everything that was a constant in their lives. " Heid-rich now
visits websites that discuss gaming addiction regularly "to remind myself to keep my love for on-line games in
check."　　Toebe also regularly visits a site where posters discuss Internet overuse. In August， when she
firstrealized she had a problem， she posted a message on a Yahoo Internet addiction group with the subjectline: "I
have an Internet Addiction. "　　"I'm self-employed and need the Internet for my work， but I'm failing to
accomplish my work， totake care of my home， to give attention to my children，" she wrote in a message sent
to the group. "lhave no money or insurance to get professional help; I can't even pay my mortgage and f'
，u~losing everything. "
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编辑推荐

　　　　如果您使用过各种英语辅导资料，但成效不大，请您使用王迈迈英语系列丛书　　王迈迈英
语 畅销十五年 风靡几代人　　光碟套装　　王迈迈英语郑重承诺　　不过关退书款　　每套试卷均
配有答题卡　　听力光碟严格按照正规考试停顿　　供2010年12月备考用　　含2010年6月最新考题　
　赠精美礼品1份，开卷有喜　　英语有品牌 认准王迈迈　　中级PK　　赠　　1.精美礼品1份　　2.
热点作文预测30篇　　3.听力强化突破4套题
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